
JAKÉ BUDE STANOVISKO MČ PRAHA 12 K  
ÚZEMNÍ STUDII KAMÝK? 

 

Rada MČ Praha 12 bohužel neumožnila slíbenou schůzku, na které by sladila 
požadavky na zadání územní studie s požadavky občanů. Ty naše jen předala 

magistrátu. Za sebe odeslala jiné – obecné a mnohem mírnější vůči 
developerům. Bude Městská část hájit nás, nebo bude hájit developery, nebo 

bude hrát mrtvého brouka?  
 

V úterý 17. 7. chceme přesvědčit zastupitelstvo, aby nás MČ přece jen 
podpořila.   

 
Proč je to důležité? 

- územní studie rozhodne o budoucí tváři sídliště 
- bez podpory MČ Prahy 12 budou mít naše požadavky menší váhu 

 
 

PŘIPOMEŇME, JAKÉ SÍDLIŠTĚ CHCEME! 
 
 

Přijďte na jednání 
zastupitelstva 

17. července v 16.00 do Prioru 
Sofijské náměstí, Modřany 

(schválení programu od 16:00, interpelace občanů v 17.00) 
 

Mnoho lidí z důvodu dovolených není v Praze, můžete-li zrovna Vy, udělejte si čas, ať naše 
předchozí snažení není zbytečné. Nemůžete-li přijít,  

oslovte starostu a zastupitele telefonem nebo e-mailem 
 

____________________________________ 
Více informací na: www.sidliste-kamyk.cz 

Facebooková stránka: Sídliště Kamýk 


